
 Pool Supplies Canada Pool Opening Chemical Kit 
 

The Pool Supplies Canada Pool Opening Kit contains an algaecide, stain and scale, and 
oxidizer product for pools up to 26,000 gallons (100,000 liters). Please ensure that you size your 
kit according to your pool volume. Diluting these chemicals will render them ineffective.  
 
How to use: 
 

1. Ensure that you have already filled your pool with water and the pump is running. 
2. Add the stain and scale product to the pool and allow for the pump to circulate the water 

for approximately 15 minutes.  
3. Broadcast the oxidizer across the outside edge of the pool and allow the pump to 

circulate the water for approximately 15 minutes 
4. Add the bottle of algaecide around the edge of the pool and allow all 3 chemicals to 

continue to circulate overnight 
5. The following day, test your pH level and ensure that it is between 7.2 - 7.6 
6. Start chlorinating your pool 

 
 

Pool Supplies Canada Winter Closing Chemical Kit 
 

The Pool Supplies Canada Winter Closing Kit contains an algaecide, stain and scale, and 
oxidizer product for pools up to 26,000 gallons (100,000 liters). Please ensure that you size your 
kit according to your pool volume. Diluting these chemicals will render them ineffective.  
 
How to use:  
 

1. Ensure that you have already tested your pool’s pH levels, total alkalinity and chlorine. 
This will help to prevent any corrosion of scale build up. 

2. Add the stain and scale product to the pool and allow for the pump to circulate the water 
for approximately 15 minutes.  

3. Broadcast the oxidizer across the outside edge of the pool and allow the pump to 
circulate the water for approximately 15 minutes 

4. Add the bottle of algaecide around the edge of the pool and allow all 3 chemicals to 
continue to circulate overnight 

 
** Please allow for water to circulate for at least 8 hours before disconnecting your equipment 
for the winter. 
 
 
If you have any questions about opening or closing your pool, please give us a call at 
1-888-992-9952. 

 



 
La Trousse d'Ouverture Chimique de Pool Supplies Canada 

 
La Trousse Chimique d'Ouverture de Pool Supplies Canada comprend une algicide, un produit 
pour contrôler les taches et un traitement choc oxydant pour les piscines contenant  jusqu'à 
100,000 litres (26,000 gallons). Veuillez vous assurer d'utiliser la trousse correspondante au 
volume de votre piscine. Si les chimiques sont dilués, ils seront inefficaces. 
 
Mode d’emploi:  
 

1. Assurez-vous de remplir votre piscine et de faire fonctionner votre pompe pour que l’eau 
circule. 

2. Ajouter le produit pour contrôler les taches à la piscine et laisser circuler pendant 15 
minutes. 

3. Introduire le traitement choc oxydant à la piscine et laisser l’eau circuler pendant 15 minutes. 
4. Finalement, ajouter le contenu algicide tout autour de la piscine et laisser l’eau circuler 

pendant toute une nuit. 
5. Le jour suivant, évaluer le pH de l’eau. Il devrait être de 7,2 - 7,6. Commencer la chloration.  

 
La Trousse Chimique de Fermeture de Pool Supplies Canada 

 
La Trousse Chimique de Fermeture de Pool Supplies Canada comprend une algicide, un 
produit pour contrôler des taches et un traitement choc oxydant pour les piscines jusqu’à 
100,000 litres (26,000 gallons). Veuillez vous assurer d'utiliser la trousse correspondante au 
volume de piscine. Si les chimiques sont dilués, ils seront inefficaces. 
 
Mode d’emploi: 
 

1. Assurez-vous de remplir votre piscine et de faire fonctionner votre pompe pour que l,eau 
circule. 

2. Ajouter le produit pour contrôler les taches à la piscine et laisser circuler pendant 15 
minutes.  

3. Introduire le choc oxidant à la piscine et laisser l’eau circuler pendant au moins 15 
minutes.  

4. Finalement, ajouter le contenu algicide tout autour de la piscine et laisser l’eau circuler 
pendant une nuit.  

 
**Veuillez laisser l’eau circuler pendant au moins 8 heures avant d’arrêter la pompe et 
l’interrompre pour l’hiver. 
 
Si vous avez des questions à propos de l’ouverture ou la fermeture, veuillez nous appeler à 
1-888-992-9952 


